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Protokół nr L|Y|2o23
z Sesji Rady Gminy Mietków

z dnia 13 kwietnia 2023 roku
godzina rozpoczęcia:

godzina zakończenia: 11:49
miejsce: Sala Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu 13 kwietnia 2023 r. otworzyta Przewodniczqca Rady Gminy Mietków- Helena Artymowicz stowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Mietków,,, przywitała wszystkich
zebranych, stwierdzita, że jest quorum do podejmowania uchwat (obecnych byto 15 Radnych ) - lista
obecności Radnych oraz l ista obecności sottysów stanowiq zatqcznik nr 1.i2do niniejszego protokotu.

- Załqcznik nr 7,,2 - listy obecności

Następnie Przewodniczqca Rady odczytata porzqdek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. lnformacja w sprawie uwag zgtoszonych do protokołu z poprzedniej sesji z dnia 16 marca

2023 roku.
3" lnformacje Przewodniczqcej Rady Gminy o dziataniach w okresie między sesjami.
4. Sprawozdanie z wykonania uchwat w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 r.
6' Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków.
7. Podjęcie uchwaty w sprawie zaciqgnięcia długoterminowego kredytu bankowego'
8. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie koIejnej umowy dzier-

żawy dotyczqcej tej samej nieruchomości, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 |at.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.
X.L" Wolne wnioski, informacje i zapytania.
L2.7amknięcie sesji"

Ponieważ porzqdek obrad u|egł zmianie - na posiedzeniu potqczonych Komisji statych Rady Gminy w
dniu 13 kwietnia 2of3 r, dodano do porzqdku obrad pod gtosowanie jako pkt 7 podjęcie uchwaty w
sprawie zaciqgnięcia dtugoterminowego kredytu bankowego (ze wzg|ędu na poprawki pierwotnej
uchwały Wymagane przez R|o) - Przewodniczqca zarzqdzita głosowanie w sprawie zmiany porzqdku
obrad.

Radni jednogtośn ie przyję|i zmianę porzqd ku obrad.

Załqcznik nr 3. głosowanie imienne w sprawie zmiany porzqdku obrad.

Ac i .2
Przewodniczqca Rady poinformowata,ze do biura Rady Gminy nie zgłoszono żadnych uwag do treści
sporzqdzonego protokołu z sesji Rady Gminy z dnia t6,o3.2o23 r.



Ad .3

Przewodniczqca Rady poinformowata o działaniach podjętych w okresie między sesjami:
- w dńiu 27.o3,2o23 r. wptynęta do Rad Gminy petycja o przystapienie do Sojuszu Pokojowego io
potwierdzenie sprzeciwu na potqczenie Polski i  Ukrainy w jedno państwo
- w dniu 3L.03'f023 r. Przewodniczqca Rady wraz paniq Kamilq Czmie| - Prezes Klubu Seniora,
reprezentowały Gminę Mietków na Do|noś|qskim Forum Rad Seniora|nych we Wrocławiu
- w dniu 6,04.2023 r. miata miejsce kontro|a z ramienia Do|noś|qskiego Urzędu Wojewódzkiego w
zakresie rozpatrywania skarg iwniosków przez Radę Gminy Mietków.

Ad .4
Wójt Gminy zabrat gtos, przeprosit za roztargnienie, gdyż jak wskazał śledzit posiedzenie Rady Powiatu,
które toczy się równo|eg|e do naszej sesji, a które zostato zwołane w ce|u podjęcia uchwały - apelu w
sprawie budowy autostrady 44 w nowym ś|adzie. Wójt powie dział, Że śledzimy caty czas przebieg tej
dyskusji, a na koniec naszej sesji zabierze gtos w tej sprawie. Następnie przedstawił sprawozdanie z
wykonania uchwat z poprzedniej sesji:

n Iumer
lchwaĘ

Data
codjęcia

Iazwa ń/ykonanie

-il/4L4/20
z3

L6.03.2023Jchwata w sprawie zmianl
ludżetu Gminv na 2023 rok.

Jchwata weszła w życie

_|t/4L5/2A
z3

L6.03.2023Jchwała w sprawie zmian1
ffieloletniej Prognozy Finansowe.
3minv Mietków.

Jchwata weszta w życie"

_|tl4L6/20
u3

L6.03.2023Jchwała w sprawie zaciqgnięci;
Jługoterminowego kredytr"
rankowego.

Jchwała weszta w żvcie.

-nt/4L7 /20
)_3

L6.03.2023Jchwała w sprawie przyjęcie
,Programu opieki nad zwierzętam
rezdomnymi oraz zapobiegania
rezdomności zwierzqt na terenie
3minv Mietków na2023 rok,,

Uchwata została opub|ikowana \^
Dzienniku Urzędowym Województwi
Dolnoślqskiego i weszta w Źycie z dnien
L2 kwietnia 2023.

) . _nt/4t8/20
)_3

16.03.2023Jchwała w sprawie nadania nazw)
rl icy w Maniowie Matym

Jchwata zostata opublikowana w
)zien niku U rzędowym Województwa
)o|noś|qskiego i weszła w życie z
Jniem 1-2 kwietnia 2023

) . _il/4t9120
)_3

1.6.O3.f023Jchwata w sprawie nadania nazw)
rlicy w Maniowie Matym

.Jchwata została opubIikowana \ń
)zienniku Urzędowym Województwł
)o|noś|qskiego i weszta w życie z dnien
12 kwietnia 2023 r.



-ilt/420/20
f3

16.03.2023Jchwała W sprawie wyrażenia
rgody na zawarcie kolejnej umow)
Jzierżawy dotyczącej tej same.
rieruchomości po umowie
rawartej na czas oznaczony do 3 la1

Jchwała weszta w życie.

3" _iltl
z3

42Llf0 16.03.2023Jchwata W sprawie wyrażenie
lgody na sprzedaż nieruchomośc

3runtowej niezabudowane.
rznaczonej jako działka nr t27 c
]oW. 0,0500 ha, potożonej \Ą
rbrębie Wawrzeńczyce,
;tanowiqcej własność Gmin1
Vlietków

Jchwała weszła w żvcie

Ad" 5.

Podjęcie uchwały w sprawie zmlany budżetu Gminy na fo23 r,

Projekt uchwały przedstawita Skarbnik Gminy. Gtos zabrat Pawet Wactawek, który zapytat czy w
zatączniku inwestycyjnym nie wkradł się btqd, gdyz zadanie pn' Wybrukowanie p|acu w Maniowie
tV|ałym byto przewidziane do realizacji z funduszu sołeckiego w 2o2f r,
Wójt razem ze Skarbnik odpowiedziel i , że jest przesunięcie, bo zadanie rozpoczęto się w 2022 r., a|e
go nie skończyt w terminie. Więc zakończenie i ptatność sq w tym roku.

Głosowało 1'5 radnych, oddano 1.5 gtosów ,,za,,, Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata zostata
podjęta jednogtośnie.

Załqcznik nr 4 - l.Jchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 r" Wraz z głosowaniem
imiennym"

Ad .6 .

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wie|oIetniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków .

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy
Głosowato 1.5 radnych, oddano 15 głosów ,,za,,, Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata zostata
podjęta jednogłośnie"

Załqcznik nr 5 uchwała w sprawie zmiany Wielo|etniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków wraz z
głosowaniem imiennym.

Ad .7

Podjęcie uchwały w sprawie zaciqgnięcia dtugoterminowego kredytu bankowego.



Projekt uchwaty przedstawita Skarbnik Gminy.

Głosowato 15 radnych, oddano 15 głosów ,,za,,' Przewodniczqca stwierdziła, że uchwała zostata
podjęta jednogłośnie.

Załqcznik nr 6 - uchwała w sprawie zaciqgnięcia długoterminowego kredytu bankowego Wraz z gło.
sowaniem imiennym.

lnspektor ds. Rady Gminy poinformowata,Że radni powiatowi podczas sesji Rady Powiatu zdecydowali
nie procedować uchwaty - ape|u o budowę autostrady W nowym śladzie, tylko przekazujq go do
da|szych prac W Komisji Dróg iTransportu.

w3jt i Przewodniczqca podziękowa|i za informację. Wójt nadmienit, że w takim razie będziemy mieć
szansę, aby wtqczyć się w dyskusję [nad uchwałq powiatu].

Wójt zapytat, ile byto gtosów w Powiecie za nieprocedowaniem uchwały.

Inspektor ds. Rady Gminy, że 1.8 radych zagtosowato za,7 było przeciw"

Ad .8

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy dotyczqcej tej
samej nieruchomości, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 |at.

Projekt uchwaty przedstawił Wójt Gminy" Jak dodał, że jest to dziatka obok Kota Łowieckiego
,,Jarzqbek,,,tam, gdzie jest ogródek, jest on uporzqdkowany, teraz to przedłużenie dzierżawy będzie
na ]. rok i 2 miesiqce, gdyż jest to strefa aktywności gospodarcze i woIałbym na dtuższe terminy nie
wyrażać zgody.
Gtosowało J.5 radnych, oddano 15 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdziła, że uchwata została
podjęta jednogłośnie"

Załqcznik nr 7 - uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie koIejnej umowy dzierżawy
dotyczqcej tej samej nieruchomości, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 tat.

Ad .9 .

Gtos zabrata radna G. Jabtońska, która ponownie prosiła o.interwencję w sprawie p|acu zabaw w Bo-
rzygniewie. W jednym z urzqdzeń jest duża dziura, która powstata, bo zgnity be|ki.

Wójt powiedzia|, ze nie kwestia robocizny jest problemem, a|e kwestia zdobycia odpowiedniego ma-
teriatu.

Radna powiedziała, że ta sq 2 gtówne be|ki okrqgłe, a teraz trzeba to zabezpie czyć,bo pełno jest dzieci
na p|acu zabaw. Trzeba w ogóle zrobić przeg|qd tego placu, łańcuchów etc.

Wójt odpowiedziaŁ że zajmie się tematem przeg|qdów i czy było zrobione zlecenie na naprawę.



Następnie gtos zabrat radny S" Łatarewicz, który poprosit o Wysypanie dziur ttuczniem w drodze szu-

trowejw.kierunki lmbramowic, gdyiteraz po zimie dziury już sa wielkie.

Wójt odpowiedział, że prace moga zostać zrobione ty|ko na odcinku na|eżqcym do Gminy Mietków.

Stanowisko Gminy Żarów, do której należy większość drogi jest niezmienne i nie sq oni zainteresowani

jej remontern.

Gtos zabrata Radna E" Modrzejewska i zapytała, jak wyglqda kwestia wycinki drzew na ul icy Leśnej w

[Vlaniowie?

Wójt odpowiedziat, że dokonał przeg|qdu ipanowie zZGKIq gatęź sprzqtnęli, ale tam jest 5-6 drzew,

które sq całkiem suche i nie da się ich ad hoc wyciqć. Będziemy występować po razu drugi do Powiatu

(za pierwszyrn razem nam nie wydano) o zezwo|enie na wycinkę drzew, a ponieważ sq do drzewa przv

drodze Powiat będzie WYstępował o wycinkę do RDoŚ. Więc sprawa jest w toku.

Frzewodniczqca udzieliła gtosu radnemu J. A|bertowi, który powiedział, że ma wqtpliwość czy zarzlca-

rrie ttuczniem rna jakiś sens, skoro po każdej zimie to się wybija, i czy nie lepiej zainwestować w jakqś

zagęszczarkę/ubijarkę d|a ZGK-u, to może wtedy byłoby to trwalsze.

Wójt odpowiedziat, że tak naprawdę to też niewie|e da, przykładem jest droga do Nowej Wsi Kqteckiej,

gdzie pobocza byty Wysypane i uwibrowane, a już po ki|ku miesiqcach sq wybite. Nadto ZGK ma teraz

prob|emy innej natury' o czym byta mowa na komisjach. Tauron wysyta faktury (mimo ztożonych

oświadczeń ) po 2,44 za kW, rujnujqc nam budżet i budżet ZGK na energię w tym roku. Po za jeden

kwartat wychodzi ty|e, co za cały rok za energię, a|e to za chwi|ę W sprawach różnych zostanie zre|a-

cjonowane.

Ad .10 .

odpowiedzi na zapytania i interpe|acje były udzie|ane na bieżqco. Interpelacji pisemnych nie zgto-

szono.

Ad" 11.

Przewodniczqca poinformowała, że zgodnie z ustawq, Dyrektor GoPS-u p. Marta Waniszewska, prze-

kazata Radzie sprawozdanie z dziata|ności ośrodka za2o2f r. Nadto poprosiła wszystkich radnych o

terminowe ztożenie oświadczeń majqtkowych.

Następnie gtos zabrat Wójt, który zachęcit wszystkich mieszkańców do ś|edzenia obrad Rady Powiatu

Wrocławskiego, d|atego że w dniu dzisiejszym zwołana byta sesja tamtejszej rady, którejjedynym za-

sadniczym punktem byto podjęcie uchwały w sprawie apelu o.budowę autostrady A4 w nowym ś|adzie,

czyl i koło Ujowa,Stróży, Wawrzeńczyc, Mietkowa, MiIina i Pitawy. Przewodniczqcy Rady pokazat swojq

nieżycz|iwość choćby poprzez fakt, że zwolennicy nowego ś|adu byl i doskona|i widoczni w kadrze, na-

szych zaś przeciwników ustawiono tak, że ich nie byto widać' Wójt zapowiedział, że będziemy bardzo

pilnie i uważnie śledzić te obrady i poczynania radnych powiatowych, o każdych głosowaniach bę.

dziemy informować : kto i jak głosowat i będzi 'emy o tym przed wyborami samorzqdowymi przypomi-

nać, aby ten temat skrupu|atnie roz|iczyć. Wójt wyrazit ubo|ewanie, że Przewodniczqcy tak traktuje

mieszkańców Gminy Mietków. Jakzaznaczyt o temacie sesji nie zosta|iśmy jako urzqd poinformowani,

samodzie|nie wyś|edzi|iśmy go, że taki projekt się pojawił i sami z własnej inicjatywy razem z Przewod.



niczqca Rady Gminy Mietków wystosowaliśmy pismo protestujqce w tej sprawie. Zaję|iśmy stanowi.
sko, nie tyle, jak to przedstawiat Przewodniczqcy Rady Powiat w sprawi obrad, i|e w zakresie samego
meritum sprawy. Nasze obawy podczas transmisj i się potwierdziły i pokazały jawne, tendencyjne po-
dejście do tematu. ostatecznie próba przegłosowania się nie powiod|a, gdyz radni podjęl i decyzję o
odłożeniu procedowania i przekazania uchwaty do da|szych prac W komisjach. Wójt nadmienił także,
że wielokryteria|na analiza wskazata jednoznacznie, że to budowa A4 ,,w starym ś|adzie,, ma najbar-
dziej uzasadniony ekonomicznie, przyrodniczo i społecznie przebieg. W samej kwocie,,starego śladu,,
a ko|ejnego a|ternatywnego przebiegu jest grubo ponad 1. m|d ztotych różnicy. Jeże|i dojdzie do bu-
dowy autostrady W nowym ś|adzie i obecna A4 stanie się drogq wojewódzkq to mieszkańcy Nowej Wsi
i Sadkowa będq mieć jeszcze gorzej niż majq, bo na tq drogę będzie można sobie będzie wjechać z
każdego miejsca i nie będzie już płatna, a ruch będzie taki sam jak w tej chwil i '

Nf,stępnie Przewodniczqca, udzie|iła gtosu Antoniemu Żygadto _ podinspektorowi ds. obronnych w
Urzędzie Gminy Mietków, który przedstawit się i powiedział, ze w ramach obowiqzków zajmuje się
także sprzedażq węg|a po preferencyjnych cenach" W zwiqzku z tym, że kończy się czas na sprzedaŹ
tego węg|a zaapelował do rannych i sottysóW oraz do wszystkich osób og|qdajqcych sesję, aby jeśli
wiedzq, ze jest ktoś kto chce kupić węgie| za pośrednictwem gminy, a jeszcze tego nie zrobit, żeby jak
najszybciej z|ozy| wniosek iten węgie| odebrat. Po28 kwietnia Gmina Mietków nie będzie robita już
żadnych zamówień. Więc jeś|i ktoś by się zref|ektowat na ,,ostatniq chwilę,, a węg|a by już nie było, to
niestety, a|e jego wniosek pozostanie niezrea|izowany. My nie możemy jako urzqd zarzucać się tym
węg|em, gdyż to, co zostanie musimy od PGG odkupić.

Gtos zabrat radny Janusz A|bert, który podziękowat Wójtowi za wycinkę drzew przy boisku i zapytał,
czy można już to boisko grodzić i z własnej inicjatywy zrobić nasadzenia? Chodzi tez o to, żeby tam za
chwilę auta nie zrobity sobie parkingu.

Wójt odpowiedział, że jutro miał być dzień sadzenia w Mi|inie przy udzia|e uczniów SP i pracowników
urzędu, a|e została akcja ze wzg|qd na pogodę przetożona. W takim razie warto porozmawiać z |eśni-
kiem, żeby odstqpił do Proszkowic trochę sadzonek, a jeśli deklarujecie, że to sami posadzicie to Warto
pójść tq drogq"

Następnie gtos zabrał radny B. Dominas, który poinformowat, że w sobotę tj. 15.04.2a23 r. odbędzie
się od godz. 10.30 sprzqtanie Za|ewu Mietkowskiego, organizatorem, którego sq Wody Polskie, GoK
w Mietkowie oraz Sottys, Rada Sotecka i Radny z Domanic. Prognozy na sobotę sq dobre, organizato-
rzy zapewniajq rękawice i worki, zaś po akcji przewidziane jest ognisko i poczęstunek. Radny zaprosit
wszystkich do udziatu w akcji. Zbiórka przy wjeździe na Za|ew od strony Domanic przy tym dawnej
drogomistrzówce.

Ponieważ nie byto więcej pytań. PrzewodniczQca przystqpita do zamknięcia sesji.

Ad .16 .

Przewodniczqca zamknęta sesję stowami: ,,Zamykam sesję Rady Gminy Mietków",,

Q,crcuóou*,a:

lnsPektor ffiadV 
CminV

AW

Gabrie|a GL.i."n . fygadło

wicz


